

电子质量

DIANZI ZHILIANG

(月刊)公开发刊

1980 年创刊

2018 年第 05 期(总第 374 期)

目次

测试测量技术

理论与研究

01 逆变型分布式电源的低电压穿越控制策略研究

赵化宾 吴娜 樊淑娟 刘金晓

通用测试

05 基于物联网架构的引汉济渭调水工程环境监测系统设计* 韩团军

专业测试

10 低噪声放大器芯片 HMC516 在工程应用中的隐患 卢炳

可靠性分析

14 可靠性增长在某型空空导弹的应用研究 杜娟娜 穆仕博

17 某型高压电容裂纹失效原因与措施 杜娟娜 穆仕博

19 从企业角度分析电源适配器不合格产生原因及纠正预防
邓力 袁妙龄

更多》

绿色质量观察

产品设计与开发

24 掘进机用 3300V 矿用组合开关的设计 李瑞 杨帆

测评与应用

27 太赫兹技术在农产品质量安全检测的应用研究进展 任方涛 张元

32 零频抑制技术在频谱分析仪中的应用 丛地泉 许延峰 马海棠

绿色质量与管理

35 军民融合企业供应链管理探索 王超 李佳杰 程子明

40 论述弱电工程综合布线系统的施工方法 傅爱民

42 做好软件测试的要点探讨 王今朝 杜以团

行业视点

45 我国首款云端智能芯片在沪发布

45 莱姆电子荣获北京电源行业协会知名品牌奖

45 NetSpeed 与 Esperanto 合作推动人工智能系统级芯片的发展

更多》

认证与实验室

实验室特写

47 多路角度复用体全息三维显示技术 李涛 朱贤平

50 发射区及基区工艺对晶体管大电流特性的影响 余庆

54 一种可在线编程信号源设计 赵博宏 孙蓉

59 电子背散射衍射法在晶粒度分析中的应用 朱剑

电磁兼容

64 太阳能供电系统最大功率点的方法实现 熊永红 周焕银 刘树博

70 输电线路绝缘子辅助安装装置的研究
李仁辉 赵文超 朱英杰 胡悦 潘霄

Q 博士案例

75 ()是依靠检验人员的感官进行产品质量评价或判断的。

75 加强对()的控制已经成为当今质量管理的一个发展趋势。

75 以下关于计量的说法,正确的有()。

Electronic Quality

Founded 1980

NO.05(Serial No.374),2018

(May)

CONTENTS

Test & Measurement Technology

Theory and Research

01 – Research on Low-voltage Ride-through Control Strategy of Inverter-interfaced Distributed Generation Zhao Hua-bin Wu Na Fan Shu-xian Liu Jin-xiao

General Test

05 – Design of Environment Monitoring System of Water Diversion Project Based on Internet of Things Architecture Han Tuan-jun

Professional Test

10 – Hidden Trouble of Low Noise Amplifier Chip HMC516 in Engineering Application Lu Bing

Reliability Analysis

14 – The Application Reliability Growth in a Certain Type of Air to Air Missiles Du Juan-na Mu Shi-bo

17 – Analysis of the High Voltage Capacitance Crack Du Juan-na Mu Shi-bo

19 – Analyze the Reasons for the Disqualification and Corrective and Preventive Action of the Power Adapter from the Enterprise's Perspective Deng Li Yuan Miao-ling

[more>>](#)

Observation of Green Quality

Product Design and Development

24 – Design of 3300V Mine Assembled Switch for Tunneling Machine Li Rui Yang Fan

Assessment and Application

27 – Research Advances in Terahertz Spectroscopy Detection of Harmful Substances in Agriculture Products Ren Fang-tao Zhang Yuan

32 – Application of Zero Frequency Suppression Technique in Spectrum Analyzer Cong Di-quan Xu Yan-feng Ma Hai-tang

Green Quality & Management

35 – Research on Supply Chain Management of Military and Civilian Integration Enterprises Wang Chao Li Jia-jie Cheng Zi-ming

40 – The Construction Method of Integrated Wiring System for Weak Current Engineering is Discussed Fu Ai-min

42 – A Discussion of the Points about Doing a Good Job of Software Testing Wang Jin-zhao Du Yi-tuan

Industry Perspective

45 – The first cloud terminal intelligent chip in China was published in Shanghai

45 – LEM awarded the Famous Brand Award of Beijing Power Supply Association

45 – NetSpeed and Esperanto cooperate to promote the development of AI system level chip

[more>>](#)

Certification & Labs

Featured Lab

47 – Multi Angle Multiplexing Body Holographic 3D Display Technology Li Tao Zhu Xian-ping

50 – Effect of the Launch Zone and Base Zone Technology on the High Current Characteristics of Transistors Yu Qing

54 – An Online Programming Signal Source Design Zhao Bo-hong Sun Rong

59 – Application of Electron Backscattered Diffraction in Grain Size Analysis Zhu Jian

EMC

64 – Method for Realizing the Maximum Power Point of Solar Power System Xiong Yong-hong Zhou Huan-yin Liu Shu-bo

70 – Research on Insulator Auxiliary Installation on Transmission Line Li Ren-hui Zhao Wen-chao Zhu Ying-jie Hu Yue Pan Xiao

Cases from Quality Doctor

75 – () means the product quality evaluation or judgment by the sensory organs of the inspector.

75 – It has become the development trend of quality management to strengthen the control of ().

75 – The correct parlance below about metering below are ().